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Abstract (en)
[origin: WO2018192870A1] A machine tool containing a receiving apparatus having at least one receiving element and an energy supply unit that
can be connected to the machine tool, for example a rechargeable battery, having a connection device, wherein the connection device contains
at least one contact element, wherein the receiving apparatus is designed to receive and to hold the connection device so that the at least one
receiving element and the at least one contact element can be connected to one another to produce an electrical connection. A damping element is
provided on the at least one contact element, as a result of which the at least one contact element can move in a first direction and second direction
and also relative to the respective receiving element so that it is possible to counteract a relative movement between the contact element and the
respective receiving element when the contact element and the receiving element are connected to one another.

Abstract (de)
Werkzeugmaschine enthaltend eine Aufnahmevorrichtung mit wenigstens einem Aufnahmeelement und eine mit der Werkzeugmaschine
verbindbare Energieversorgungseinheit, beispielsweise einen Akkumulator, mit einer Anschlusseinrichtung, wobei die Anschlusseinrichtung
wenigstens ein Kontaktelement enthält, wobei die Aufnahmevorrichtung ausgestaltet ist, um die Anschlusseinrichtung aufzunehmen und zu halten,
sodass das wenigstens eine Aufnahmeelement und das wenigstens eine Kontaktelement zum Herstellen einer elektrischen Verbindung miteinander
verbindbar sind. An dem wenigstens einen Kontaktelement ist ein Dämpfungselement vorgesehen, wodurch das wenigstens eine Kontaktelement in
eine erste Richtung und zweite Richtung sowie relativ zu dem jeweiligen Aufnahmeelement beweglich ist, sodass einer Relativbewegung zwischen
dem Kontaktelement und dem jeweiligen Aufnahmeelement entgegenwirkbar ist, wenn das Kontaktelement und Aufnahmeelement miteinander
verbunden sind.
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